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Št. zapisnika: 8/24-26 
Ljubljana, 2. 12. 2024 

Zapisnik 8. redne seje predsedstva JZS 
 
Člani predsedstva: Igor Benko, Simon Burja, Marko Erker, Aleš Lajovic, Maks Merela, Klemen Mihalič, 
Samo Milanič, Maks Petrič, Damijan Potrpin, Miha Staut, Damijan Šinigoj, Bernard Štiglic, Jure Tičar, 
Marko Zakrajšek, Walter Zakrajšek 
 
Člani NO: Miha Čekada, Sašo Finžgar, Robert Rehar 
 

Prisotni na trenutni seji so podčrtani. 
 
Seja se je pričela ob 18:00. 
 
Dnevni red 

1. Sprejem dnevnega reda 
2. Potrditev zapisnika 7. seje predsedstva 
3. JZS opravila in realizacija sklepov 
4. Poročila in realizacija sklepov 

4.1. Poročilo predsednika 
4.2. Poročilo tajnika 
4.3. Poročilo blagajnika 
4.4. Poročilo katastra 
4.5. Poročilo JRS 
4.6. Poročilo službe za varstvo jam 
4.7. Poročilo službe za izobraževanje 
4.8. Poročilo varnostno tehnične službe 
4.9. Poročilo službe za jamsko in tehnično potapljanje 
4.10. Poročilo službe za šport 
4.11. Poročilo službe za jamski turizem 
4.12. Poročila članov predsedstva 

5. Nadzorni odbor 
6. Razno 
 
Ad. 1 
Dnevni red je soglasno sprejet. 
 
Ad. 2 
Zapisnik 7. seje je sprejet. 
Sklep 015/24-26: Predsedstvo sprejema zapisnik 7. seje. 
 



Ad. 3 
Ni bilo razprave. 
 
Ad. 4 
Predsednik: 
Predsednik je bil na Ministrstvu za naravne vire za sanacijo naravnih nesreč. Pogovarjali so se o 
čiščenju vodnjakov na Slanem blatu. 
Bil je na 30. obletnici URSZR, skupaj z Walterjem Zakrajškom, Damijanom Šinigojem in Damijanom 
Potrpinom. V filmu ob obletnici so predstavili CaveSAR, prvo enoto, ki je dobila certifikat EU. Odnosi z 
Upravo so zdaj super. Dogovorili smo se, da bomo zaključili dokumentacijo za EŠO. Povečali bi število 
operativcev JRS na 70, povišali so nam proračun za JRS. Miha Čekada je predlagal, da bi ob takšni 
vsoti razmislili o tem, da bi nekoga zaposlili. Predsednik naj se pozanima na Upravi, kako bi lahko ta 
strošek upravičili. 
Z Damijanom Šinigojem je bil pri izdelovalcu komunikacijskega sistema, ki je pokazal kar razvija. Drži 
se naših smernic … Sistem bomo testirali na vaji v Škocjanskih jamah 18. januarja 2025. 
Bil je tudi uvodni govornik na jamarskem srečanju v Bovcu. 
 
Tajnik: 
Pošto redno dviguje in po potrebi posreduje. 
 
Blagajnik: 
Stanje na računu: 7.093 € 
Ogromno izplačil – 53.000 €, letos nam nakažejo še 20.000 €. Izdelal je zahtevek za dodaten aneks za 
Upravo, morda bo do konca leta izplačan. Poteka vnos načrta nabave JRS za naslednje leto. S tem 
znamo imeti težave, ker vsi artikli niso v merilih. JRS mora v januarju prevetriti merila skupaj s 
skrbnikom Klemnom z Uprave. 
 
Kataster: 
Ni bilo poročila. 
 
JRS: 
Dva potapljača in Den Vrhovnik so bili v Drvarju na potopu, vodja JRS je bil na sestanku v Škocjanskih 
jamah glede vaje v januarju. V jami so naredili scenarij vaje. 
Vodja predlaga, da bi naziv Speleo Trauma Course, ki je potekal v Sežani, poslovenili. Vadili smo v 
ICZR v Sežani in v Divaški jami. Tečaj bo odslej organiziran vsako leto. 
Robert Rehar, Matjaž Božič in Miha Staut so bili na vaji hrvaške jamarske reševalne službe v Istri v 
jami. Hrvati imajo težavo s pomanjkanjem jamarjev, ki bi prišli v njihovo jamarsko reševalno. 
Sodelovanje je bilo odlično, tehniko imajo enako kot JRS. 
Vaja žičnica Krvavec je potekala na krožno kabinski žičnici, na šestsedi. Vadili so dostop s kljuko, s 
fračo in s stebra. 
 
Varstvo jam: 
Ni bilo poročila. 
 
Izobraževalna služba: 
Ni bilo poročila. 



 
Varnostno tehnična služba: 
Ni bilo poročila. 
 
Služba za jamsko in tehnično potapljanje: 
Ni bilo poročila. 
 
Služba za šport: 
Ni bilo poročila. 
 
Služba za jamski turizem: 
Ni bilo poročila. 
 
Člani predsedstva: 
Miha Čekada je predlagal izlet v Brazilijo na svetovni kongres UIS, ki se ga namerava udeležiti. Morda 
bi šel še kdo. 
 
Aleš Lajovic je poročal, da je Natalija Bubnjar poslala prijavni obrazec za vpis jamarstva v nesnovno 
kulturno dediščino. Lajovic predlaga nekaj popravkov, ki jih bosta skupaj vnesla. 
 
Ad. 5 
Pripombe so podajali sproti. 
 
Ad. 6 
Na parkirišču pred katastrom bo postavljena zapornica. Predsednik je obljubil, da bo daljinca dobila 
tudi JZS. 
Aleš Lajovic je predlagal, da bi v Jamarja dali vse govore s pogreba dr. Andreja Mihevca. Miha Čekada 
jih bo zbral. 
 
Seja je bila zaključena ob 19.40. 
 
Zapisnikar: Damijan Šinigoj 
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